
Z Á P I S 
z veřejného zasedání zastupitelstva obce Rožnov, které se konalo 

 dne 13. února 2014 od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 
 

Přítomni:    Procházka Zbyněk, Vanžůra Václav, Bc. Pišta Jan, Ing. Pohl Jaromír, Mervart Zdeněk,   
                    Pácalt Josef, Valášek Milan 
 
Program schůze : 

1) Zahájení schůze, schválení programu schůze 
2) Jmenování zapisovatele, schválení návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
3) Kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze 
4) Stavba splaškové kanalizace  
5) Stanovisko obce k návrhu vyhlášky ministerstva zdravotnictví - ochranná pásma ložiska 

peloidů 
6) Prořez stromů na pozemcích v majetku obce 
7) MAS Hradecký venkov 
8) Různé 
9) Diskuze  
10) Návrh usnesení 
11) Závěr 

 
 
1. Schůzi zahájil v 18:00 hod. starosta obce p. Zbyněk Procházka. Seznámil přítomné s programem 
schůze. Navrhl doplnit program o body : 1) seznámení se zprávou o výsledku přezkoumání 
hospodaření obce za rok 2013, 2) seznámení s čerpáním rozpočtu za rok 2013 a zprávou o 
inventarizaci.  Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
2. Zapisovatelem schůze byla jmenována p. Pištová, jako ověřovatelé zápisu byli navrženi p. 
Valášek a p. Mervart. Do návrhové komise byli navrženi Ing. Pohl a p. Vanžůra. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
3. Byla provedena kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze. Úkol pro starostu, obeslat dlužníky 
(p. Urbana a p. Petráčka), byl splněn následovně: pan Urban uhradil dluh ve výši 12.250,- Kč ještě 
v prosinci 2013, pan Petráček byl prostřednictvím právního zástupce vyzván k úhradě dluhu, 
s upozorněním na možné sankce. Pan Petráček požádal o odložení úhrady dluhu do konce února 
2014.  Bylo mu vyhověno. 
4. V prosinci 2013 bylo vypsáno výběrové řízení na zhotovitele stavby „Stavba splaškové 
kanalizace a ČOV Rožnov“. Dne 3. 2. 2014 se konalo otevírání obálek ve firmě Dabona Rychnov 
nad Kněžnou. Za obec byl přítomen  starosta obce p. Procházka. Do výběrového řízení se přihlásilo 
celkem 10 firem s následujícími nabídkami: KVIS Pardubice a.s. / 46.707.104,- Kč, VAKSTAV 
spol. s.r.o. Jablonné n.Orlicí / 40.718.028,- Kč, FIRESTA – Fišer, rekonstrukce,stavby a.s. / 
51.887.047,- Kč, GEOSAN GROUP a.s. / 41.864.991,- Kč, MATEX HK s.r.o. / 44.729.483,- Kč, 
ZEPRIS s.r.o. / 64.127.222,09 Kč, POHL CZ a.s. / 47.633.126,- Kč, VPK Suchý s.r.o. / 
68.916.727,21 Kč, BAK stavební spolenost a.s. / 37.816.821,- Kč a METROSTAV a.s. / 
42.830.086,- Kč. 

Dne 12. 2. 2014 se sešla poprvé hodnotící komise, ve složení p. Zbyněk Procházka, Ing. 
Jaromír Pohl, Bc. Jan Pišta, p. Michaela Vaňková / Dabona R.K., Ing. Lubor Dítě / Multiaqua H.K. 
a Ing. Jiří Forejtek / VIS H.K., za účelem posouzení splnění zadávacích podmínek. Schůzky se 
osobně zúčastnil Ing. Růžička, zástupce SFŽP. Výsledkem jednání komise byl požadavek na 
některé uchazeče, na doplnění, popř. objasnění chybějících náležitostí. Druhé jednání komise se 
bude konat ve čtvrtek 20. února 2014, kde bude provedeno vyhodnocení zjištěných nedostatků ze 
dne 12. února a budou podrobně vyhodnoceny nabízené rozpočty. Ing. Pohl stručně seznámil 
přítomné s navrhovanými rozpočty, upozornil na rozdíly v některých položkách ocenění ve 
výkazech výměr.  



Dále starosta obce sdělil, že oslovil 4 firmy k vypracování nabídek na zpracování 
projektové dokumentace na stavbu kanalizačních přípojek, včetně zajištění stavebního řízení a 
vypracování souhrnného rozpočtu pro přípojky vedoucí po veřejném prostranství. Přítomní byli 
podrobně seznámeni s došlými nabídkami : 1) Multiaqua Hradec Králové s nabídkovou cenou za 
PD jedné přípojky ve výši 2.359,50 Kč, dále firma Prois Hradec Králové nabídla cenu 1.500,- Kč / 
PD / 1 přípojka, firma VIS Hradec Králové nabídla cenu 2.238,50 Kč / PD / 1 přípojka a firma 
Martin Macák, Jaroměř nabídla cenu 1.230,- Kč / PD / 1 přípojka. V uvedených nabídkách jsou 
zahrnuty náklady na vypracování projektové dokumentace, včetně zajištění stavebního řízení a na 
vypracování celkového rozpočtu stavby přípojek. Z předložených nabídek byla vybrána nabídka 
s nejnižší cenou, a to firma p. Martin Macák, Jaroměř.    Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0.  

K tomuto bodu starosta doplnil, že dne 22. 3. 2011 zastupitelstvo obce na svém zasedání 
schválilo uzavření smlouvy na zpracování projektové dokumentace na kanalizační přípojky 
s firmou Prois Hradec Králové, za cenu 1 440,- Kč / PD / 1přípojka. Smlouva o dílo nebyla dosud 
podepsána a proto navrhuje usnesení č. 10, z jednání dne 22. 3. 2011, zrušit. Uvedené usnesení 
bylo zrušeno.    Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Dále z důvodu časové náročnosti a zajištění odbornosti při každodenní provádění kontroly 
při realizaci stavby kanalizace, navrhuje p. Procházka uzavřít s p. Martinem Macákem smlouvu na 
zajištění dozoru stavby. Dle nabídky by hodina kontrolní činnosti činila 200,- Kč a jízdné za 1 km 
6,- Kč. Ing. Pohl se dotazuje, co bude náplní jeho kontrolní činnosti. Starosta vysvětlil, že počítá 
s jeho, téměř každodenní, kontrolou na stavbě, bude v podstatě kontrolovat uložení potrubí před 
každým zahrnutím, včetně stavby přípojek. Součástí jeho práce bude i pořízení fotodokumentace 
stavby přípojek a vybraných úseků stavby kanalizace. Pan Macák bude dosažitelný i o víkendech. 
Po zvážení náročnosti a objemů prací, zastupitelstvo schválilo uzavřít s panem Macákem smlouvu, 
za navrhovaných podmínek.    Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Starosta dále seznámil přítomné s jednáním se SÚS Hradec Králové. Tématem jednání byly 
opravy krajských komunikací v místech, kde nebudou dotčeny stavbou kanalizace, ale již nyní jsou 
v havarijním stavu. Po dokončení stavby zůstane problematický úsek od bytovky v Neznášově po 
obecní pohostinství, dále úsek po Rožnově - propadlá komunikace u potoka Jordán. O tomto 
problému bude ještě s firmou SÚS HK jednáno, zatím byl ze strany SÚS vysloven příslib, že se 
pokusí na tyto opravy vyčlenit finanční prostředky.    
5. K návrhu vyhlášky, kterou se stanoví ochranná pásma přírodního léčivého zdroje peloidů ložiska 
Habřínky a návrhu vymezení konkrétních ochranných opatření, obec zaslala dne 3. 1. 2014  
Ministerstvu zdravotnictví své připomínky a stanoviska. Ministerstvo následně vzneslo písemný 
dotaz k připomínce č.2. Přítomní byli seznámení s textem odpovědi, která byla vypracována po 
konzultaci s Agrem Jaroměř. Odpovědní dopis je Přílohou č.1  tohoto zápisu i usnesení. 
6. K prořezu dřevin v lokalitě podél potoka Jordán směrem k rašelině se přihlásilo 13 zájemců. Po 
schvalovacích procesech s odborem ŽP při MěÚ Jaroměř, Povodím Labe, Úřadem pro zastupování 
státu ve věcech majetkových a dalších, se lokalita rozdělila a očíslovala na 13 dílů. Dne 11. února 
se konala schůzka zájemců, kde si každý vylosoval svůj díl a dostal pokyny ke způsobu provádění 
prořezu. Organizací prořezu byli pověřeni p. Pácalt a p. Vanžůra. Současně byla domluvena 
schůzka na místě na 22. 2. 2014, na 9:00 hodin, za účelem vysvětlení některých dotazů.  
7. Bylo projednáno začlenění naší obce do Místní akční skupiny (MAS) Hradecký venkov, kde je 
možné využít např. některé vypsané dotační tituly. Bylo odsouhlaseno, že správní území obce 
Rožnov je součástí regionu Hradecký venkov o.p.s. a územím působnosti MAS Hradecký venkov, 
na období 2014 - 2020.  Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 
 
8. Různé :  
 - p.Pištová podala zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2013 – nebyly zjištěny 
chyby a nedostatky. Dále informovala přítomné o konečném stavu čerpání rozpočtu za rok 2013. 
Obec hospodařila s přebytkovým rozpočtem, a to ve výši 1.815.275,- Kč. Ve zprávě o provedené 
inventarizaci za rok 2013 seznámila přítomné, že obec nakoupila do svého majetku inventář ve výši 
cca 100.000,- Kč, traktor ve výši 150.000,- Kč a softwarové programy pro účetnictví ve výši 
27.000,- Kč. Obec odprodala pozemek ŘSD pro potřeby výstavby dálnice v k. ú. Semonice, za 
8.400,- Kč a vyřadila z důvodu celkového opotřebení stavební vrátek. Pozemky vedené v 



 účetnictví souhlasí se stavem uvedeným ve výpisech z katastrů nemovitostí. Závazky, ostatní 
aktiva a pasiva souhlasí se zůstatky ve výkazu Rozvaha.  
- starosta informoval zastupitelstvo o nutnosti aktualizace pojištění obecního majetku a doporučil i 
rozšířit pojištění o pojištění odpovědnosti zastupitelstva. Za tímto účelem navrhuje oslovit několik 
pojišťoven. Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
- dále starosta informoval o plánovaných nutných opravách v sokolovně. Jedná se o opravu 
elektroinstalace v kotelně, opravu schodů v kotelně, úpravu místnosti vedle jeviště (nové lino, 
výměna oken a instalace topení VAF) a výměnu oken nad jevištěm. Předpoklad nákladů na tyto 
opravy  bude zapracován do návrhu rozpočtu na rok 2014. 
- starosta dává návrh k dokoupení mulčovače a vleku za malotraktor, v předběžné ceně do 
100.000,- Kč.    Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
- další informací je žádost jaroměřských včelařů o příspěvek na činnost. Po diskusi byl podán návrh 
na zamítnutí příspěvku.  Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 2. 
- p.Pištová podala informaci o novele nařízení vlády č. 37/2003 Sb., týkající se odměňování členů 
zastupitelstev od data 1. 1. 2014. Odměny členům zastupitelstev se mohou vrátit na úroveň roku 
2010, s výjimkou pro neuvolněné starosty, kde může být nově poskytnuta měsíční odměna až do 
výše 0,6násobku výše měsíční odměny uvolněného starosty. Byl podán návrh, aby se odměny 
s účinností od 1. 3. 2014 stanovily v maximálních výších měsíčních odměn, včetně neuvolněného 
starosty, v souladu s přílohou č. 1 k nařízení vlády č. 37/2003, v aktuálním znění.   Hlasování: pro 
7, proti 0, zdržel se 0. 
9. Diskuze – do diskuze se nikdo nezapojil. 
10. Návrh usnesení přednesl Ing. Pohl.   Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0.  
11. Závěr – starosta poděkoval všem přítomným za účast a veřejné zasedání ukončil v 19:45 hodin. 
 
 
 
Zapsala: Pištová Miroslava 
 
 
 
 
Starosta: Procházka Zbyněk   .............................................. 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Valášek Milan  .............................................. 
 
 
 
                                 Mervart Zdeněk  .............................................. 
 
 
 
 
 


